Benjamin Fulford May 30th 2016

New York branch of Khazarian mafia now final obstacle to world peace 

Version française corrigée plus bas


When Baron Jacob Nathaniel Rothschild, hiding out at Mark Rich’s house on the hill in Zog, Switzerland was identified as the head of the Khazarian mafia, Rothschild reached out to the White Dragon Society via a nephew to negotiate a peace settlement involving an exchange of gold for money and the establishment of a future planning agency. This is now on hold because the New York branch of the Khazarian mafia, headed by the Cohen crime family, blocked it, Rothschild family sources say. 
Related French Police Ordered to Find Baron David de Rothschild to Face Criminal Charges | Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation
Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society

The final Khazarian mob hold outs are trying to present WDS plans for the world economy as socialist or Stalinist. They are hoping to use either Vice President Joe Biden, Democratic Party hopeful Bernie Sanders or US Republican Presidential candidate Donald Trump as people who will reform the existing system enough that they can avoid rebooting the system all together as the WDS proposes. What these people need to understand is that on May 2nd , 2016 the UNITED STATES OF AMERICA CORPORATION went bankrupt when its Puerto Rico subsidiary defaulted on a 422 million dollar payment. Legally the United States Corporate government is now under the control of the United Nations Corporation headed by Baron Rothschild. However, the status of the United Nations Corporation itself is doubtful because they have neither the gold or the moral standing to maintain the current chaotic and planet destroying system they oversee.


Related Reverse Engineering Politics and Propaganda | Awakening The Masses By Learning From the Masters of Deception (Politicians)
Rothschild and Khazarian mafia control has been reduced, in essence, to the bankrupt G7 group of nations. Take a look at this picture taken at the G7 meeting last week in Japan.

http://www.zerohedge.com/news/2016-05-26/caption-contest-spot-odd-g-7-leader-out
(Zerohedge) The G-7 "committee to think and talk about saving the world but which will actually end up doing nothing at all" meet in Sendai this weekend. Can you spot the odd one out? 

While Merkel chose not to wave... or smile; it is Jean-Claude Juncker that appears to be having trouble with his salute...
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And then this.
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Related Forbidden History: This United States is in its fourth (4th) bankruptcy

Notice that while all the other leaders are waving in the group photo German Chancellor Angela Merkel is making the sign of horus with her hands, using the button on her jacket as an eye. Since Merkel is the only leader there who is of the Saxe Gotha Rothschild bloodline that runs the G7 and the eye of Horus represents supreme leadership, she is sending out the message that the other leaders in the photo are just servants.

Related Another Look At: The Illuminati Eye, Pyramid, 33, And Other Symbols Are NOT Evil

What is important to know is that the WDS and its allies have identified the names and locations of all the top members of this ruling bloodline and have the technical capability of removing them from this world. Doing so would be the very last option the WDS would take and it would only happen if it became necessary to do so to prevent genocide.


The point though is that the families that currently control the G7 and the UN corporation are no longer in any position to dictate to the world. Their financial system, the source of their power, is now based almost entirely on fraud. The Rothschilds once famously bankrupted the Bank of England by taking their paper money and demanding payment in gold. The WDS and its allies are now in a position to do the same to the European and US bloodline families. The London and US gold trading markets are now trading 600 times more paper gold than they have real gold to back it with. Almost all of the real gold in the world is now in the hands of WDS allies.

Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold

What this means is the WDS is now in a position to offer to trade gold for all outstanding Euros and US dollars that can be traced to legitimate commercial activities. After a two month window US dollars and Euros would no longer be accepted for international payments. Under this proposal the US military and agencies would continue to be financed using the new currency. This would essentially remove the final vestiges of power of the Khazarian mafia.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?

In such an event, the WDS is proposing that all legitimate commercial activity continue as always. The illegal drug trade and other grey area activities would be given appropriate legal status and moved into the new system.


The future planning agency proposed by the WDS would start by hiring, as initial planners for setting up the agency, about 7 to 9 people. For example, either Chinese President Xi Jinping or Vice-President Li Keqiang could represent China, Donald Trump or whoever is selected as President to represent the US, Russian President Vladimir Putin or Foreign Minister Sergei Lavrov to represent Eurasia, Prime Minister Narendra Modi to represent India, someone to represent the Islamic world, perhaps Indonesian President Joko Widodo, someone to represent Africa, possibly Jose Eduardo Dos Santos of Angola and Angela Merkel of Germany or some suitable substitute to represent the old bloodline families of Europe.

This list is just what the Japanese call a “tatakidai” or initial proposal designed to stimulate debate on a particular topic.

The members of this agency would continue in their current jobs and would contribute to the future planning agency through part time consultations. The main initial job of the agency would be to stop the ongoing destruction of the planet. This means stopping environmental destruction, ending poverty, ending war, eliminating disease and otherwise restoring the planet to full health. After this, the Chinese could work on their plans for a high tech world spanning communications and energy grid. The Americans could work on a swords to plowshares transformation of the Military Industrial Complex and focus on future technology and exploring the Universe, the Russians and Rothschilds could work on Russian/European economic and social integration. The Africans would work on modernizing Africa in tune with traditional culture and Modi could continue his good work on the Indian sub-continent. The Islamic representative would need to work on ending the Sunni/Shia split and bringing full peace and prosperity to the Islamic world. The US military industrial complex would help end Khazarian war mongering and trouble making in the region.

Most future planning agency projects would be put out to competitive bidding and run by the private sector, which is why it will never become a Stalinist type central planning monolith.

The above is meant to be a starting point for serious debate about how to improve the running of the planet. As mentioned above the current system, under the UN Corporation run by the Rothschilds, is bankrupt and largely dysfunctional. There is thus an urgent need to start working on rebooting the system in a manner that is more beneficial to the humans and other life forms on this planet.

The WDS believes we need to start with a campaign, similar in scale and ambition to a world war only this time the enemy will be poverty, environmental destruction, disease and anything else that plagues this beautiful but fragile planet we all share. A jubilee, or one time write off of debt and redistribution of assets would be a very good way to start us on a track to exponential growth into the future.
Related Signs of Change in the Vatican | War Waged Against Pope in the heart of the Vatican (Whistleblower) Evidence of a Sea Change in the Ruling Elite

The Asian allies have already offered an initial tranche of 20,000 tons of gold to be sold at a 13% discount in order to back these WDS plans. The buyers of this gold could then use it to back their projects while the sellers of the gold could use the money they receive to do the same. The planning agency would use its shares to, according to best practices known, to hire some of the most intelligent people on the planet to come up with visions of the future they wish to turn into reality.

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts

In any case, negotiations are ongoing and the above represents the initial bargaining position of the WDS and its allies.

If no counter proposal is received within a week, the WDS and its allies will officially go on the offensive in ways that will be both “unpredictable and worse than they could imagine”.

For now, the attack on the Khazarian mafia is proceeding as follows, according to WDS agency and Pentagon allies. Their oil concessions in the Middle East are “under siege with assaults on ISIS in Mosul, Fallujah and Raqqa,” the sources say. On Israel’s border, Russia has armed the Hezbollah militia to the teeth and returned a destroyed Israeli tank from the 1982 invasion of Lebanon as a warning to the Isrealis, the sources say.

On the financial front the BIS, the World Bank, the New York Stock Exchange and the Federal Reserve Board have all been hacked, agency sources say. The US Treasury Department, now free from Khazarian control, is issuing a new $20 bill that will either be backed by Asian gold or will be a new US domestic currency, depending on how financial negotiations go, they say.

Related DDOS Attacks by Anonymous Hits New York Stock Exchange, World Bank, The Fed, & Vatican — Total Media Blackout

Asian allies of the WDS have attacked with Khazarian controlled SWIFT international payments system in Bangladesh, Vietnam, the Philippines, Ecuador and elsewhere. The new international currency to replace the Euro and US dollar will use the CIPS system since Swift cannot deal with Chinese yuan, the sources continue.

Related China launches global yuan payment system | CIPS Competes with Swift

US President Obama was ordered to meet with atomic bomb victims in Hiroshima last week and call for a world without nuclear weapons in a cryptic US/Russian warning to Israel they will have to dismantle their nuclear arsenal, Pentagon sources said.


Despite moves by to influence the upcoming US presidential election will all be stopped, the sources say. As a result of this, Khazarian presidential candidate Hillary Clinton has shown signs of mental instability as prosecutors move in on her and force Obama to stop trying to protect her.

Related Wikileaks Releases Smoking Gun Email Proving Once and For All Clinton is Lying Through Her Teeth

To conclude, if the Rothschilds and their fellow Khazarian gangsters fail to negotiate a deal soon with the WDS, they will have no bargaining chips left and will be forced to panhandle on the streets of New York and elsewhere for pocket change on the streets of New York and elsewhere, if they are lucky. A nephew of Jacob Rothschild was supposed to contact the WDS this week, we hope, for the sake of that extended family, that he does. World peace is now a realistic possibility.

Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society

Source: http://benjaminfulford.net/2016/05/30/new-york-branch-of-khazarian-mafia-now-final-obstacle-to-world-peace/
Benjamin Fulford le 30 mai 2016
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La branche de New York de la mafia Khazariane est maintenant le dernier obstacle à la paix mondiale définitive

Lorsque le baron Jacob Nathaniel Rothschild, se cachant dans la maison de Mark Rich sur la colline à Zog, en Suisse, a été identifié comme étant le chef de la mafia Khazariane, Rothschild est entré en contact avec la Société Dragon Blanc par le biais d’un neveu afin de négocier un accord de paix impliquant un échange de l’or contre de l’argent, et la mise en place d’une future agence de planification. Le tout est maintenant en suspend parce que la succursale de New York de la mafia Khazariane, dirigée par la famille du crime Cohen, l’a bloqué, disent les sources de la famille Rothschild.

Related French Police Ordered to Find Baron David de Rothschild to Face Criminal Charges | Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation
Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society


Les derniers piliers de la mafia Khazariane tentent de présenter les plans de la Société Dragon Blanc pour l’économie mondiale comme étant socialistes ou staliniens. Ils espèrent utiliser soit le vice-président Joe Biden ou Bernie Sanders, l’espoir du parti démocrate, ou le candidat républicain à la présidence des États-Unis, Donald Trump, comme des gens qu’ils vont amener à réformer tout le système, assez pour pouvoir en éviter le redémarrage, ainsi que le propose la Société Dragon Blanc. Ce que ces gens ont besoin de comprendre, c’est que, le 2 mai 2016, la CORPORATION DES ÉTATS-UNIS D’AMÉRIQUE a fait faillite, lorsque sa filiale Puerto Rico à fait défaut sur un paiement de 422 millions de dollars. Légalement, le gouvernement corporatif des États-Unis est maintenant sous le contrôle de la Société des Nations Unies, dont le baron de Rothschild est la tête. Cependant, le statut de la Société des Nations Unies en soit, est douteux parce qu’ils ne possèdent ni l’or ou l’autorité morale pour maintenir en place ce système chaotique destructeur actuel qu’ils supervisent sur la planète.. 

Related Reverse Engineering Politics and Propaganda | Awakening The Masses By Learning From the Masters of Deception (Politicians)
Le contrôle de Rothschild et de la mafia Khazariane a été réduit, en substance, au groupe en faillite des nations du G7
Jetez un coup d’oeil à cette photo prise lors de la réunion du G7, la semaine dernière au Japon.

http://www.zerohedge.com/news/2016-05-26/caption-contest-spot-odd-g-7-leader-out
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Related Forbidden History: This United States is in its fourth (4th) bankruptcy


Notez que, alors que tous les autres chefs d’états dans la photo de groupe, saluent de la main, la chancelière Allemande, Angela Merkel, fait le signe de Horus avec ses mains en utilisant le bouton de sa veste comme œil. Puisque Merkel est le seul chef d’État là-bas, qui soit de la lignée de Saxe Gotha Rothschild qui dirige le G7, et que l’œil d’Horus représente le leadership suprême, elle envoie le message que les autres chefs d’État de la photo ne sont que des serviteurs.

Related Another Look At: The Illuminati Eye, Pyramid, 33, And Other Symbols Are NOT Evil


Ce qui est important à savoir, c’est que la Société Dragon Blanc et ses alliés ont identifié les noms et emplacements de tous les membres supérieurs de cette lignée régnante, et ils ont la capacité technique de les retirer de ce monde. Faire cela, serait en effet la dernière option que la Société Dragon Blanc prendrait, et il est possible que la nécessité en vienne là pour prévenir le génocide.

Le point est cependant que les familles qui contrôlent actuellement le G7 et la Société des Nations Unies, ne sont plus en position de continuer leur dictature sur le monde. Leur système financier, source de leur pouvoir, est maintenant presque entièrement basée sur de la fraude. Les Rothschilds, autrefois célèbres, ont mis en faillite la Banque d’Angleterre en prenant leur argent de papier et en exigeant le paiement en or. La Société Dragon Blanc et ses alliés sont maintenant en mesure de faire la même chose, en ce qui concerne les lignées des familles européennes et américaines. Les marchés d’échange de l’or à Londres et aux États-Unis négocient maintenant 600 fois plus d’or sur papier que ce qu’ils ont en or véritable pour l’adosser. La quasi-totalité de l’or réel dans le monde est maintenant dans les mains des alliés de la Société Dragon Blanc.

Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold


Ce que cela signifie est que la Société Dragon Blanc est maintenant en mesure d’offrir d’échanger de l’or pour tous les Euros et tous les dollars américains en circulation, et pouvant être retracés à des activités commerciales légitimes. Après une fenêtre de deux mois, les dollars américains et les euros ne seraient plus acceptés pour les paiements internationaux. En vertu de cette proposition, les militaires et les agences des États-Unis continueraient d’être financés à l’aide de la nouvelle monnaie. Essentiellement, ceci éliminerait les derniers vestiges du pouvoir de la mafia Khazariane.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?


Dans un tel cas, la Société Dragon Blanc propose que toutes les activités commerciales légitimes continuent comme d’habitude. Le commerce illégal de la drogue, et les autres activités de la zone grise, recevraient un statut juridique approprié et seraient déplacés vers le nouveau système.

La future agence de planification proposée par La Société Dragon Blanc commencerait par l’embauche de 7 à 9 personnes en tant que planificateurs initiaux pour la mise en place de l’agence. Par exemple, soit le président Chinois Xi Jinping ou son vice-président Li Keqiang pourrait représenter la Chine, Donald Trump ou celui qui sera sélectionné en tant que président pour représenter les États-Unis, le président Russe Vladimir Poutine ou son ministre des affaires étrangères Sergueï Lavrov pour représenter l’Eurasie, le premier ministre Narendra Modi, pour représenter l’Inde, quelqu’un pour représenter le monde islamique, peut-être le président indonésien Joko Widodo, quelqu’un pour représenter l’Afrique, possiblement Jose Eduardo Dos Santos de l’Angola, et Angela Merkel de l’Allemagne, ou un substitut approprié pour représenter les vieilles familles d’Europe.

Cette liste ne serait que ce que les Japonais appellent un « tatakidai » ou la proposition initiale visant à stimuler le débat sur un sujet particulier.

Les membres de cette agence continueraient dans leur fonction actuelle et contribueraient à temps partiel, à la future agence de planification, grâce à des consultations. Le principal mandat de l’agence serait d’arrêter la continuelle destruction de la planète. Cela signifie cesser toute destruction de l’environnement, mettre fin à la pauvreté, arrêter les guerres, éliminer la maladie et restaurer la santé de la planète. Après cela, les Chinois pourraient travailler sur leurs plans d’un monde de haute technologie couvrant les communications et le réseau énergétique. Les Américains pourraient trancher pour transformer le complexe militaro-industriel et se concentrer sur les technologies du futur, afin d’explorer l’Univers, les Russes et les Rothschilds pourraient travailler sur l’intégration économique et sociale Russe / Européenne. Les Africains pourront travailler sur la modernisation de l’Afrique en harmonisation avec leur culture traditionnelle, et Modi pourrait continuer son bon travail dans le sous-continent indien. Le représentant islamique aurait besoin de travailler à mettre une fin à la division Sunnite / Chiite, et ainsi apporter paix et prospérité au peuple islamique. Le complexe militaro-industriel des États-Unis contribuera à mettre fin à la guerre Khazariane et régler les difficultés qui affectent leur région.

La plupart des futurs projets de l’agence de planification seraient mis en d’appel d’offres et gérés par le secteur privé, ce qui explique pourquoi elle ne deviendra jamais un monolithe de planification centrale de type Stalinien.

Ce qui précède se veut d’être un point de départ pour un débat sérieux sur la façon d’améliorer le fonctionnement de la planète. Comme mentionné ci-dessus, le système actuel, sous l’égide de la Société des Nations Unies, qui est dirigée par les Rothschilds, est en faillite et donc largement dysfonctionnel. Il y a donc un besoin urgent de commencer à travailler sur le redémarrage du système de manière à le rendre plus bénéfique pour les humains et toutes les autres formes de vie sur cette planète.

La Société Dragon Blanc croit que nous devrions commencer par une campagne d’une ampleur similaire à celle d’une guerre mondiale. Toutefois les ennemis à affronter seront la pauvreté, la destruction de l’environnement, la maladie, et tout autre fléaux qui sévit sur cette belle, mais fragile planète que nous partageons tous. Un jubilé, ou une écriture effaçant les dettes, avec la redistribution des actifs, serait une très bonne façon de nous lancer sur une piste d’envol vers la croissance exponentielle pour le futur.

Related Signs of Change in the Vatican | War Waged Against Pope in the heart of the Vatican (Whistleblower) Evidence of a Sea Change in the Ruling Elite


L’Alliance asiatique a déjà offert une première tranche de 20.000 tonnes d’or pour être vendus à un prix escompté de 13 %, afin de soutenir les plans de la Société Dragon Blanc. Les acheteurs de cet or pourraient alors l’utiliser pour avancer leurs projets, tandis que les vendeurs de l’or pourraient utiliser l’argent qu’ils recevront pour faire la même chose. L’agence de planification utiliserait ses moyens, selon les meilleures pratiques connues, pour embaucher certaines des personnes les plus intelligentes de la planète pour développer un visionnement d’une nouvelle conception futuriste à réaliser.

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts


Quoi qu’il en soit, les négociations sont en cours, et ci-dessus, vous avez la position initiale de la Société Dragon Blanc et ses alliés dans lesdites négociations.

Si aucune contre-proposition n’est reçue d’ici une semaine, la Société Dragon Blanc et ses alliés passeront officiellement à l’offensive, à la fois de manière «imprévisible et bien pire que ce qu’ils pourraient imaginer ».
Pour le moment, selon l’agence de la Société Dragon Blanc et ses alliés du Pentagone, les attaques dirigées contre la mafia Khazariane se déroulent comme suit. Les sources disent que leurs concessions pétrolières, au Moyen-Orient, sont en état de siège, avec des attaques sur ISIS à Mossoul, Falloujah et Raqqa. La Russie a installé, à la frontière d’Israël, la milice du Hezbollah qu’ils ont armé jusqu’aux dents, et ils ont retourné un char israélien, détruit lors de l’invasion du Liban en 1982, comme avertissement pour les Israéliens, disent les sources.

Sur le plan financier, la BRI, la Banque Mondiale, le New York Stock Exchange et la Réserve Fédérale ont tous été piratés, disent les sources de l’agence. Le département du Trésor des États-Unis, qui est désormais libre de tout contrôle Khazarian, émet un nouveau billet de 20 $ qui sera, soit soutenu par l’or Asiatique, ou sera une nouvelle monnaie nationale des États-Unis, dépendamment de la façon dont les négociations financières vont se diriger, disent-ils.

Related DDOS Attacks by Anonymous Hits New York Stock Exchange, World Bank, The Fed, & Vatican — Total Media Blackout
Les alliés asiatiques de la Société Dragon Blanc ont attaqué, passant par les systèmes de paiements internationaux SWIFT, contrôlés par les Khazarians, au Bangladesh, au Vietnam, aux Philippines, en Équateur et ailleurs. La nouvelle monnaie internationale, pour remplacer le dollar américain et l’euro, utilisera le système CIPS, puisque le Swift ne peut pas traiter avec le yuan chinois, continuent les sources.

Related China launches global yuan payment system | CIPS Competes with Swift


Le président Obama a reçu l’ordre de rencontrer les victimes de la bombe atomique de Hiroshima la semaine dernière, pour en appeler à un monde sans armes nucléaires, ceci se voulant un avertissement cryptique américain/russe envers Israël à devoir démanteler son arsenal nucléaire, selon les sources du Pentagone.

Malgré les mouvements pour influencer la prochaine élection présidentielle américaine vont tous être arrêtés, disent les sources. À la suite de cela, la candidate Khazariane à la présidence, Hillary Clinton, a montré des signes d’instabilité mentale lorsque les procureurs se sont mis à la questionner et à forcer Obama de cesser d’essayer de la protéger.

Related Wikileaks Releases Smoking Gun Email Proving Once and For All Clinton is Lying Through Her Teeth


Pour conclure, si les Rothschilds et leurs autres gangsters Khazarians ne parviennent pas rapidement à un accord avec la Société Dragon Blanc, ils n’auront pas d’autres cartes dans les jeux de négociation, et seront forcés de mendier dans les rues de New York, ou ailleurs, s’ils sont chanceux. Un neveu de Jacob Rothschild devait contacter la Société Dragon Blanc cette semaine, nous espérons, pour le bien de cette grande famille, qu’il le fera. La paix mondiale est maintenant une possibilité réaliste.

Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society
Traduction Estelle P. pour www.stopmensonges.com
Source:  http://benjaminfulford.net/2016/05/30/new-york-branch-of-khazarian-mafia-now-final-obstacle-to-world-peace/
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